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Abstract (en)
[origin: WO8800996A1] The prefabricated panels consist of an interlocking element (1), which surrounds an insulating core, and of a cover (2),
and can be fixed to each other (Fig. 1) and/or to a support structure (Fig. 2; 6). A description is also given of the system for assembling the panel
elements in order to provide walls and insulating chambers, in particular for the installation of air conditioning equipment, cooling plant and similar.

Abstract (fr)
Les éléments de panneaux préfabriqués sont constitués d'un élément à emboîtement (1), lequel entoure un noyau isolant, et d'un couvercle (2),
et peuvent être fixés l'un à l'autre (Fig. 1) ou/et à une structure porteuse (Fig. 2; 6). Est également décrit le système de montage des éléments de
panneaux pour créer des parois et des chambres isolantes, notamment pour le montage d'appareils de climatisation, d'installations frigorifiques et
similaires.
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